

To: Boursa Kuwait

السادة / بورصة الكويت المحترمين

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،

Kindly note that Egypt Kuwait Holding Co. Board of Directors meeting will be held in Cairo on Wednesday, 22 October 2025, at 2:00 p.m.

نحيط سيادتكم علماً بأن اجتماع مجلس إدارة الشركة القابضة المصرية الكويتية سوف ينعقد بالقاهرة يوم الأربعاء الموافق 22 أكتوبر 2025 في تمام الساعة الثانية ظهراً .

To discuss the fair valuation report for Delta Insurance Company shares (a subsidiary of Egypt Kuwait Holding Company with a 63.39% stake) prepared by the independent financial advisor and the company's auditor's report on that study, and to take the necessary decision, in accordance with the requirements of Article (43) bis of the rules for listing and delisting securities on the Egyptian Exchange, in accordance with the purchase offer submitted by Al-Wafa Insurance Company to purchase 100% of the shares of Delta Insurance Company, with a minimum execution limit of 51%.

لمناقشة تقرير دراسة القيمة العادلة لسهم شركة الدلتا للتأمين (إحدى الشركات التابعة للشركة القابضة المصرية الكويتية بنسبة مساهمة 63.39%) والمعد بواسطة المستشار المالي المستقل وتقرير مراقب حسابات الشركة عن تلك الدراسة وإتخاذ القرار اللازم، وذلك وفقاً لمتطلبات المادة (43) مكرر من قواعد قيد وشطب الأوراق المالية بالبورصة المصرية، وفقاً لعرض الشراء المقدم من شركة تأمين الوفاء لشراء نسبة 100% وبحد أدنى للتنفيذ 51% من أسهم رأس مال شركة الدلتا للتأمين.

Best regards,

وتفضلوا بقبول وافر التحية والاحترام ،،

هاني عزام

Hany Azzam

رئيس قطاع الحوكمة

Head of Corporate Governance

Date: 21/10/2025

التاريخ : 2025/10/21



الشركة القابضة المصرية الكويتية ش.م.م

C.R. # 114648 - 14, Hassan Mohamed El Razzaz St.,
Agouza, Giza, Egypt
Tel.: +202 3336 3300 - Fax: +202 3335 8989
س.ت. ١١٤٦٤٨ - جيزة - شارع حسن محمد الرزاز
(نوال سابقا) - العجوزة - الجيزة ج.م.ع
ت. ٢٣٣٦ ٢٣٠٠ (٢٠٢) - فاكس: ٢٣٣٥ ٨٩٨٩ (٢٠٢)